
Referat 

Bestyrelsesmøde Aqua Vitus 12/11 2019 
Sted: Hos Niels 

Tilstede: Annette, Signe, Niels, Gert, Christian og Kresten 

Afbud: Birgitte  

● Valg af referent: Kresten 

● Godkende dagsorden og referat fra seneste møde 
Dagsorden og referat godkendt. 

● Status på medlemmer og økonomi 
111 medlemmer, 66.000 kr. 

○ Medlemsstop? 

● Nyt fra aktivitetsudvalg 

○ Bl.a. tur til SVIBA 

● Nyt fra facilitetsudvalg 

○ Ny lokalplan, ny bro, nye skitser af multihus 
Positiv tilbagemelding på høfdebroen, gerne med mulighed at 

opbevare/fastsætte håndklæde mv. 
Bestyrelsen er enige om, at der må bruges af de 0,5 mio. kr. til at 

lave præcise facadetegninger som Kystdirektoratet skal bruge for 

godkende lokalplanen. 

● Workshop om værdier og adfærd - jf. oplæg fra Christian 
Indkaldelse til møde den 19. januar kl. 9.30. Sammen med 

mødeindkaldelse vedlægges råt udkast til samværspolitik, og der 

inviteres til skriftlige kommentarer fra medlemmerne. I indkaldelsen 

specificeres nogle spørgsmål, som medlemmerne kan tage stilling til. 

● Valg af logo 
Udskydes til kommende møde 



● Forslag til forretningsorden - se forslag fra Niels på drev 
 

● Næste møde 

● Evt. 

Ekstra punkt om samarbejde i bestyrelsen 


